
Відповідно до вимог 
Закону України «Про міс-
цеве самоврядування в 
Україні» і статуту міста 
Барський міський голова 
Олексій Дзісь у вівторок 
прозвітував перед грома-
дою про виконану робо-
ту на посаді міського голо-
ви. Нагадаємо, що на міс-
цевих виборах минуло-
го року із загальної кіль-
кості голосів осіб, які взя-
ли участь у виборах місь-
кого голови, що становить 
6221 виборець, за Олексія 
Івановича проголосувало 
2009 виборців міста. Дана 
кількість голосів не тільки 

стала найбільшою, 
а забезпечила ни-
нішньому керівни-
кові міста перемогу 
на виборах з вели-
ким відривом про-
ти інших кандидатів 
на посаду Барського 
міського голови. На 
першій сесії міської 
ради шостого скли-
кання, що відбулася 
теж у листопаді ми-
нулого року, Олек-
сія Дзіся офіційно 
було визнано Бар-
ським міським го-
ловою, а він, у свою 

чергу, взяв присягу, в якій 
заприсягався працювати 
на благо громади.

Отже, пройшов рік. 
Чи вірний міський голова 
присязі і що йому вдалося 
уже зробити зі своєю ко-
мандою? До речі, участі у 
даному процесі працівни-
ків апарату та керівників 
комунальних підприємств 
міської ради Олексій Іва-
нович надає досить важ-
ливого значення. І в день 
звіту це було теж підкрес-
лено і не тільки словами. 
Президію заходу склали 
не тільки міський голова 
та секретар міської ради, 
як було зазвичай, але до 
складу президії запроси-
ли також заступників місь-
кого голови Зорину Зелен-
ську, Юрія Гвоздяра, спе-
ціалістів міської ради Ніну 
Зубкову, Ларису Логінову, 
Олену Подельнюк, Майю 
Гаджалову, а також началь-
ників, відповідно, комбіна-
ту комунальних підпри-

ємств Євгена Крикливо-
го, підприємства «Барте-
плокомуненерго» Івана 
Душкевича і підприємства 
«Барводоканал» Володи-
мира Сабайдаша. Словом, 
на сцені зали кінотеатру, 
де відбулася подія, пре-
зидія була досить приміт-
на, яку присутнім, в кіль-
кості понад двохсот жите-
лів міста, представив се-
кретар міської ради Олек-
сій Кальман, який відкрив, 
вів захід і запросив до зві-
ту міського голову Олексія 
Дзіся.

(Поч. Зак. на стор. 7.)

Нещодавно, з 15 по 17 
листопада, на базі Барської 
військової частини А 0853 від-
бувся триденний централь-
ний збір керівного складу 
органів управління та вій-
ськових частин інженерних 
військ Збройних Сил України. 
У зборі взяли участь началь-
ники інженерних служб ви-
дів Збройних Сил України, ар-
мійських корпусів та управ-
ління спеціальних операцій, 
командири військових час-
тин інженерних військ. Збо-
ри провів начальник інже-
нерних військ Збройних Сил 
України генерал-майор Бог-
дан Бондар. Головна мета 
цього заходу – досягти єди-
них поглядів щодо організа-
ції бойової підготовки, вико-
нання завдань зі зберігання 
матеріальних засобів, забез-
печення живучості та вибухо-
пожежобезпеки військових 
частин інженерних військ. 
Крім того, учасники збору 
поглибили власні знання з 
вимог керівних документів, 
нормативно-правових актів з 
питань оперативної, бойової 
та мобілізаційної підготовки 
щодо підтримання рівня мо-
білізаційної готовності вій-
ськових частин і установ ін-
женерних військ.

У перший день зборів 
до військової частини при-

їхав заступник начальника 
Генерального штабу Зброй-
них Сил України генерал-
лейтенант Г.Саковський. Крім 
участі  у зборах, у генерала 
була ще й друга місія – поди-
витися стан роботи військо-
вої частини. Як відомо, Пре-
зидент Віктор Янукович під-
писав закон про скорочення 
Збройних сил у 2012-му році. 
Відповідно до нього, станом 
на кінець 2012-го року чи-
сельність Збройних сил Укра-
їни буде зменшена до 184 ти-
сяч людей, тобто - зменшить-
ся на вісім тисяч. При цьо-
му кількість військовослуж-
бовців на кінець наступно-
го року становитиме 139 ти-
сяч, тобто на 5 тисяч менше, 
ніж зараз. 

Генерала-лейтенанта зу-
стріли начальник інженер-
них військ Збройних Сил 
України генерал-майор Бог-
дан Бондар, командир Бар-
ської військової частини А 
0853 Олег Предиткевич, місь-
кий голова Олексій Дзісь, се-
кретар міської ради Олек-
сій Кальман, заступник голо-
ви Барської РДА Юрій Мель-
ничук та головний спеціаліст 
з питань взаємодії з правоо-
хоронними органами та обо-
ронної роботи Анатолій Бон-
дарчук. У неофіційній обста-
новці вони обговорили ситу-

ацію у державі, яка склалася 
на сьогоднішній день. Пред-
ставники міської влади та ко-
мандир частини аргументу-
вали гостю необхідність за-
лишити Барську військову 
частину. Вони мотивували 
це тим, що на території міста 
є три вищі навчальні закла-
ди, а отже – чимало молоді. 
Молоді люди мають чудову 
можливість отримати роботу 
у військовій частині. Військо-
вики є незамінними помічни-
ками міста у вирішенні дея-
ких проблем тощо. 

Вислухавши аргументи, 
генерал-лейтенант висловив 
свою позицію з цього приво-
ду: «Не треба руйнувати те, 
що є…». Він пообіцяв міській 
та районній владі відстоюва-
ти військову частину від ре-
організації. 

Після цієї зустрічі, він 
оглянув територію військо-
вої частини, заняття, взяв 
участь у зборі і залишився за-
доволеним від побаченого. 
Тож поки що питання про за-
криття чи реорганізацію Бар-
ської військової частини не 
закрите. Сподіваємося, що і 
надалі наші військовики бу-
дуть проходити військову 
службу у нашому місті і попо-
внюватимуть свої ряди моло-
дими барчанами.

Ірина РУДИК
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– Звіт про перший звіт – 

ТУРБОТЛИВИЙ РІК 
МІСЬКОГО ГОЛОВИ

"Гаряча" розмова у холодній залі
Минулої п’ятниці у малій 

залі Барської РДА відбулася 
нарада-зустріч представни-
ків районної влади та керів-
ників відділів апарату РДА 
з головами сільських та се-
лищних рад. Тут обговорю-
вали наступні питання: стан 
та розвиток мережі пошто-
вого зв’язку у районі; робота 
райагролісу на території ра-
йону та співпраця з органа-
ми місцевого самоврядуван-
ня; організація перевезення 
пільговиків; виконання ак-
тів та доручень Президента 
України щодо забезпечен-
ня здорового способу життя 
дітей та стан справ у районі 
щодо дітей з неблагополуч-
них сімей, дітей сиріт та по-
збавлених батьківського пі-
клування; зміни в законодав-
чих актах та в містобудівних 
документацій та інші. З кож-
ного пункту порядку денно-
го перед присутніми висту-
пав спеціаліст з даного пи-
тання. Незважаючи на до-
сить холодну температуру 
повітря, що була в залі, що 
не опалюється, обговорен-
ня деяких питань йшло до-
сить гаряче. Особливо при-
страсно сільські голови зу-
стріли виступ директора ДП 
Вінницького обласного ко-

мунального спеціалізовано-
го підприємства «Вінобла-
гроліс» Жмеринський райа-
гроліс Олександра Сквор-
цова. Зима вже зовсім поруч 
і вже дуже гостро стало пи-
тання опалення дитячих са-
дочків, шкіл; ремонт огорож 
та інше. Ще в 2001 році було 
прийнято рішення Вінниць-
кої обласної ради про виді-
лення благодійної допомо-
ги 5% від рубок лісу. Є люди, 
які потребують цієї допомо-
ги. Але цю допомогу не так 
просто отримати.  Необхідно 
пройти певну канцелярську 
процедуру. У цьому році з 
цього питання є певні покра-
щення. Сільські ради вже не 
будуть сплачувати податок. 

Наступне питання роз-
крили начальник соціаль-
ної служби у справах дітей 
Алла Сторожук та начальник 
ССДСМ Тетяна Шароград-
ська. Вони ще раз нагадали 
сільським головам, щоб вони 
пильніше проводили свою 
роботу на місцях, спостері-
гали за родинами, які прожи-
вають у їх селі, за тим як вони 
виховують своїх дітей; пере-
вірили роботу своїх місцевих 
опікуваних рад. Закликали 
проводити роботу з сім’ями, 
які б могли взяти до себе на 

виховання дитину.
Занепокоїло присутніх 

питання змін у законодав-
стві України про регулюван-
ня містобудівної діяльнос-
ті, що увійде в дію з 1 січ-
ня 2012 року. Відтепер кож-
не село має мати генераль-
ний план. Пощастило тим, 
хто його має і не «виліз» на 
межі своєї території. Відте-
пер сільські ради не можуть 
видавати рішення на забудо-
ву, якщо немає генерального 
плану. Тож у кого він відсут-
ній, його потрібно виготови-
ти. Є й випадки, коли гене-
ральний план є, але забудо-
ви у населеному пункті ви-
йшли за межі, його потріб-
но переробляти. Залишаєть-
ся сподіватися, що до Закону 
України внесуть зміни і ситу-
ація зміниться.

Ще чимало проблем, що 
панують у селі обговорили 
представники органів влади 
та сільські голови. Думаю, го-
ловною метою цього зібран-
ня було покращення життя 
населення у районі, а не ба-
лачки. А це насамперед за-
лежить від подальшої робо-
ти сільських, селищних, місь-
кого та районного голів. 

Ірина РУДИК

Барській частині загрожувала ліквідація. 
генерала, здається, переконали в іншому
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ТурбоТливий рік міського голови
Виклад зВIту ОлексIя дзIся 

На 2011 рік прийнято 
бюджет міста по загально-
му фонду в сумі 7млн768тис.
грн., по спецфонду 1 млн. 
549 тис.грн. Бюджет при-
йнято майже на 1 млн.грн. 
менше, ніж у 2010 році в 
зв'язку з тим, що згідно но-
вого Податкового кодек-
су, з 1.01.2011 року відміне-
но стягнення більшості міс-
цевих податків і зборів. Від-
повідно надходження до 
місцевого бюджету суттєво 
зменшились.

За 10 місяців 2011 року 
фактичні видатки бюдже-
ту склали 6млн.811тис.
грн. При цьому видатки на 
утримання дошкільних на-
вчальних закладів склали 
5 млн.26тис.грн., що стано-
вить майже 74% від загаль-
них видатків бюджету.

З вільного залишку, що 
склався станом на 1.01.2011 
року, вперше за остан-
ні роки, виділено кошти на 
придбання постільної бі-
лизни для дитячих дошкіль-
них закладів, які фінансу-
ються з міського бюдже-
ту в сумі 25000грн., з спеці-
ального фонду виділено ко-
шти на придбання пральної 
машини, жаровочної шафи, 
електричної плити для ДНЗ 
№7 в сумі 7,500грн. на при-
дбання воріт для ДНЗ №1 в 
сумі 2500 грн.

Враховуючи те, що зна-
чна частина фінансових ре-
сурсів міста - це кошти на 
утримання дитячих садоч-
ків, до їх діяльності зверне-
на особлива увага, мають-
ся на увазі конкретні захо-
ди, направлені на скорочен-
ня витрат.

З цією метою в літній пе-
ріод з 31.06. по 15.08. ДНЗ 
міста не працювали. Черго-
вим залишився лише ДНЗ 
№8 «Дружба» - це дало мож-
ливість скоротити витрати 
більш ніж на 200тис.грн.

Завідуючих ДНЗ 
зобов'язано здійснювати 
щоденний контроль за ви-
користанням електроенер-
гії, води, газу, теплової енер-
гії. Станом на сьогоднішній 
день у міському бюджеті не-
достатньо коштів для сплати 
за енергоносії в ДНЗ до кін-
ця поточного року.

Хочу відзначити, що 
будь-які заходи, спрямова-
ні на скорочення витрат, ні в 
якому разі не повинні погір-
шити умови перебування ді-
тей міста в ДНЗ.

Забезпечення   сучас-
них   і   комфортних   умов   
для   дітей   - пріоритетне 
завдання міського голови.

В умовах постійного 
підвищення цін на енерго-
носії, в період з 1.01.2010 
року по даний час ціна на 
газ збільшена на 72%, та-
рифи на електроенергію на 
44%; заходи по економії не 
є достатньо ефективними, 
тому надважливим завдан-
ням є реалізація в закладах 
соціальної інфраструктури 
програми по енергозбере-
женню.

З цією метою вже 
розроблено проектно-
кошторисну документацію 
по реконструкції фасаду, 
покрівлі, заміні вікон з об-
лаштуванням котельні, яка 

буде працювати на альтер-
нативному паливі, тобто на 
дерев'яній щепі, у ДНЗ№1.

Очікуваний розмір еко-
номії по сплаті за енергоно-
сії буде складати до 50%.

Аналогічні проекти по 
переведенню на опалення 
щепою, як заходи по енер-
гозбереженню, будуть роз-
роблені по ДНЗ №2,3,7. По 
ДНЗ №8 розглядається пи-
тання щодо можливості об-
лаштування електроопа-
лення.

Дуже наболілим за 
останні роки залишаєть-
ся питання незадовільно-
го стану покрівлі даху ДНЗ 
№8. На даний час вирішен-
ня цієї проблеми знахо-
диться на етапі завершення 
— виготовлено проектно-
кошторисну документацію, 
яка зараз проходить екс-
пертизу, на черзі проведен-
ня облаштування покрівлі. 
Варто відзначити: реалізація 
цього проекту базується на 
застосуванні сучасних ма-
теріалів і технологій, що дає 
гарантію 10 років при неви-
сокій вартості.

Окремо хочу вислови-
ти подяку всім небайдужим 
людям, які надають посиль-
ну допомогу по забезпечен-
ню садочків.

Необхідно відзначити 
той факт, що не дивлячись 
на використання 74% ви-
датків міського бюджету на 
утримання ДНЗ, є ще багато 
питань, вирішення яких по-
требує значних коштів, ми 
будемо їх вирішувати. До 
того ж хочу наголосити, що 
на даному етапі проходить 
процес формування бю-
джету на 2012 рік і найваж-
ливіші потреби ДНЗ будемо 
включати до фінансування.

На фінансування Бар-
ського комбінату кому-
нальних підприємств за-
тверджено видатки на 
благоустрій міста в сумі 
606345,00грн. Протягом 10 
місяців 2011 року з віль-
ного залишку виділено ко-
шти на покриття міжта-
рифних розривів у сумі 
60000,00 грн. Із додатко-
вих надходжень, за резуль-
татами виконання бюдже-
ту за 9 місяців, направлено 
кошти в сумі 6000,00грн. на 
утримання світлофорів та 
60000,00 грн. на покриття 
міжтарифних розривів. За 
рахунок коштів фонду роз-
витку (вільного залишку, що 
склався станом на 1.01.2011 
року) виготовляється про-
ектно-кошторисна доку-
ментація на ремонт доро-
ги по вул. «Територія цу-
крового заводу», на рекон-
струкцію покрівлі будин-
ків по вул. Соборна, 23 та 
вул. Б.Хмельницького, 15; 
направлено кошти в сумі 
100000,00 грн. на придбан-
ня баків для твердих побу-
тових відходів.

Проведено ямковий ре-
монт по вул. Нахімова, вул. 
Св. Миколая, вул. Червоно-
армійській, Врублевсько-
го вартістю 72522,00грн.; по 
вул. Калініна, Стельмаха, Ма-
рата, частково Р.Люксембург 
на суму 73209,00 грн. Виділе-
но 10000,00 грн. на асфаль-
тування ділянки на майдані 

Св. Миколая; зроблено по-
точний (ямковий) ремонт на 
вул. Туніка - 26000,00грн.

У вересні 2011 року в 
Барській міські раді прове-
дена планова ревізія стану 
збереження майна та вико-
ристання бюджетних коштів 
міського бюджету за період 
з 1.01.2009р. по 1.08.2011р., 
У ході роботи контрольно-
ревізійної комісії встанов-
лені порушення при на-
рахуванні заробітної пла-
ти в сумі 29181грн., які на 
час проведення ревізії усу-
ненні в повному обсязі. Під 
час контрольно-ревізійної 
перевірки по оренді зем-
лі встановлено, що місь-
кою радою протягом пері-
оду з 1.05.2009 до 1.08.2011 
року недоотримано дохо-
дів у сумі 41773 грн. За пе-
ріод ревізії відшкодова-
но 21901грн. На даний 
час кошти в повному об-
сязі надійшли до міського 
бюджету.  Акт  контрольно-
ревізійного  управління  
про  хід та результати пе-
ревірки розглянуто на ви-
робничій нараді та вжито 
заходів щодо усунення по-
рушень і недопущення їх у 
майбутньому

Повертаючись до бю-
джету 2011 року, не можна 
залишити поза увагою той 
факт, що на виконання рі-
шення Барського районно-
го суду від 18 червня 2009 
року, міською радою була 
придбана квартира вартіс-
тю 69940грн. Це ще один не-
гативний штрих до тієї спад-
щини, яку залишили нам по-
передники. Та є й позитивні 
моменти.

В 2011 році Барська 
міська рада взяла участь в 
обласному конкурсі проек-
тів розвитку територіаль-
них громад. Наш проект «Ін-
новаційний центр управлін-
ня» - запорука оперативно-
го вирішення проблем Бар-
ської міської ради» було ви-
знано переможцем і міська 
рада отримала гранд в сумі 
28 000грн.

Про ефективність діяль-
ності апарату міської ради 
по наповненню бюджету 
свідчить і той факт, що за 
10 місяців 2011 року над-
ходження від плати за зем-
лю склали 945,5 тис.грн, тоді 
як за 10 місяців 2010 року 
- 497,9 тис.грн., в тому числі 
орендна плата від фізичних 
осіб зросла з 85,3 тис.грн. в 
2010 році до 250,8 тис.грн. в 
2011 році. В структурі дохо-
дів загального фонду за 10 
місяців 2010 року плата за 
землю склала 9,2%, за ана-
логічний період цього року 
- 20% - це досить непоганий 
показник.

Надходження в спеці-
альний фонд бюджету за 
10 місяців 2010 року скла-
ли 870.9 тис.грн. з цієї суми 
489.4 тис.грн., що складає 
56.2%, надійшло від про-
дажу землі. В той же час 
за 10 місяців цього року в 
спецфонд надійшло 1.196,9 
тис.грн. З цієї суми тіль-
ки 155,1тис.грн. від прода-
жу землі, що складає 12.9%. 
Тобто міська влада шукає 
шляхи наповнення бюдже-
ту та не зводить цю робо-
ту до бездумного продажу 
землі.

Про Підсумки роботи комунальних 
ПідПриємств міської ради 

"барводоканал"

Бюджет міста: доходи і видатки

Основні види діяльнос-
ті підприємства «Барводо-
канал» - надання послуг з 
централізованого водопос-
тачання, водовідведення, і 
очищення стічних вод.

Підприємство обслуго-
вує 7 артезіанських свердло-
вин Івановецького водоза-
бору загальною потужністю 
5 тис.м куб. води на добу.

Цілодобово надається 
послуга з водопостачання 
більш, як 7 тис. споживачам, 
із них 300 споживачів – під-
приємства, установи, органі-
зації, решта населення.

85 відсоткам споживачів 
нарахування здійснюється 
по засобах обліку води.

Водопровідні мере-
жі міста мають протяжність 
70 км, 20 % з яких закінчив-
ся термін експлуатації, тому 
так часто виникають пори-
ви трубопроводів. У зв'язку 
з цим слюсарі аварійно - від-
новлювальних робіт докла-
дають чимало зусиль, щоб 
якісно і в найкоротші термі-
ни ліквідувати аварії на тру-
бопроводах, щоб мешкан-
ці міста не відчували незруч-
ностей та недопущення ве-
ликих втрат води у мережах.

Також підприємство об-
слуговує 40 км каналізацій-
них мереж., біля 1000 кана-
лізаційних колодязів, 5 кана-
лізаційних станцій та очисні 
споруди.

За десять місяців 2011 
року проведені наступні ре-
монтні роботи для зменшен-
ня аварійних ситуацій   у во-
допостачанні та водовідве-
денні:

- Замінено на всіх сверд-
ловинах насосні агрегати, 
подібні роботи проводять-
ся через кожні 6 місяців екс-
плуатації, щоб забезпечити 
максимальну ефективність 
використання свердловин, 
зменшення витрат електро-
енергії та коштів на технічне 
обслуговування та ремонт.

- Проведено технічне об-
слуговування запірної арма-
тури та насосного обладнан-
ня машинного залу.

- Замінені ультрафіолето-
ві лампи в установці знезара-
ження води.

- Проведено реконструк-
цію водогону по вул.Карме-
люка (130 п.м.).

- Підключено до водо-
провідної мережі приміщен-
ня ЦСУ (60 п.м.).

- Підключення абонентів 
по вул. Суворова - Нахімо-
ва до водопровідної мережі 
(95 п.м.).

- Замінена стара водо-
провідна лінія d-50мм на 
нову d-250мм (біля 100п.м.) 
по вул.Соборна.

- Побудовано водопро-
відний колодязь та встанов-
лено запірну арматуру (на 
випадок ремонту) на вул.Ен-

гельса.
- Відремонтовано 10 во-

допровідних колодязів.
- Побудовано приміщен-

ня для компресорної уста-
новки, яка використовуєть-
ся для промивки станції зне-
залізнення.

Відремонтовані усі па-
вільйони свердловин (по-
фарбовані трубопроводи, 
відремонтовані дахи, віднов-
лені відмостки).

- Відремонтовані примі-
щення водозабору.

- Встановлено більш, як 
90 засобів обліку води у або-
нентів підприємства. 

Посилено контроль за 
використанням води. Після 
вжиття заходів міським голо-
вою було проведено пере-
вірку споживання води ав-
томийками та саунами. Так, 
для прикладу, при перевірці 
однієї із саун було виявле-
но самовільне підключення 
до водопровідної мереж, за 
що накладено штраф в сумі 
3,6 тис. грн., заключено до-
говори на водовідведення із 
власником автомийки Чай-
кою В.В. та власником сауни 
Лук’яновим Г. М.

Це далеко не весь пере-
лік робіт, що здійснюється 
працівниками у буденній ро-
боті підприємства для безпе-
ребійного водопостачання 
та водовідведення кожному 
мешканцю міста.

"бартеПлокомуненерго"
«Бартеплокомуненерго» 

постачає тепло населенню 
та всім підприємствам, орга-
нізаціям і установам м. Бар. 
В експлуатації знаходиться 
1 котельня по вул. Остров-
ського,7.

Крім цього, підприємство 
обслуговує ще 1 котельню 
(ЦРЛ) та З теплових пункти.

Котельні працюють на га-
зоподібному паливі.

На даний час в експлуата-
ції підприємства знаходить-
ся 7,4 км теплових мереж в 
двохтрубному виконанні. 
(Було в експлуатації 13,6 км, 
відключено 6,2 км).

Всі заходи по підготов-
ці теплового господарства 

підприємства до роботи в 
осінньо-зимовий період ви-
конані на 100%. Проведе-
ні необхідні ремонтні робо-
ти. Витрачено 195,0 тис.грн. 
власних коштів підприємства.

Але, на жаль, на сьогод-
нішній день підприємство 
«Бартеплокомуненерго» пе-
реживає важкі часи. Кіль-
кість абонентів зменшуєть-
ся. Як населення, так і уста-
нови міста переходять на ін-
дивідуальне опалення. Змен-
шення числа споживачів те-
пла тягне скорочення на-
рахувань за послуги тепло-
постачання, але відповідно-
го зменшення використання 
газу, електроенергії та води 

не відбувається. Протяж-
ність теплових трас, хаотич-
ність від'єднання абонентів 
будинків не дозволяє пропо-
рційно зменшити викорис-
тання енергоносіїв.

На початок опалюваль-
ного сезону 2011-2012р.р. з 
загальної кількості квартир 
(1885) на обслуговуванні за-
лишилось 485 квартир, або 
лише 25%.

Процес переведення ба-
гатоквартирних житлових 
будинків міста Бар на авто-
номне опалення буде три-
вати і надалі, до повного від-
ключення населення від цен-
тралізованого теплопоста-
чання.

"комбінат комунальних ПідПриємств"
БарськиЙ ККП обслуго-

вує територію міста з чисель-
ністю населення більше 16 
тис. чоловік, протяжність до-
ріг складає 46 км., вуличного 
освітлення більше 30 км.

На балансі підприємства 
знаходяться 74 багатопо-
верхових будинків. Підпри-
ємство має 20 автомобілів та 
тракторів для обслуговуван-
ня територіальної громади 
міста, де середній вік авто-
мобілів перевищує 30 років 
експлуатації.

Фінансування підприєм-
ства здійснюється за раху-
нок надходжень від населен-
ня за утримання багатопо-
верхових будинків, вивезен-
ня твердих побутових відхо-
дів та нечистот, ритуальних 
послуг, надання послуг авто-

транспортом, оренди примі-
щень, видача довідок та за ко-
шти міської ради за виконані 
роботи з благоустрою місту.

За 10 місяців 2011 року 
виконані наступні роботи, а 
саме:

Санітарна очистка ву-
лиць та прибирання -208,3 
тис.грн., вивезення сміття з 
вулиць міста - 18,0 тис.мЗ на 
суму 560,0 тис.грн.

Прибрано 8 стихійних 
сміттєзвалищ на території 
міста.

Відремонтовано 2 км ву-
личного освітлення, замі-
нено 40 енергозберігаючих 
ламп.

Освітлені вулиці Першо-
травнева, Щорса.

При проведенні двомі-
сячника з благоустрою міс-

та, завдячуючи не байдужим 
жителям міста, працівникам 
Барводоканалу, Бартеплоко-
муненерго, дитячих садочків, 
студентам Барського авто-
дорожнього технікуму було 
прибрано та очищено місь-
ке кладовище площею 0.5 га 
та вивезено 60 м куб. різного 
роду сміття, проведений ре-
монт водопровідної системи.

Посаджено 200 дерев по 
вулицях Буняковського, Га-
гаріна №25, Пролетарська 
№ 16

Озеленено клумб біль-
ше 2.6 тис. м кв. на пл.Св.Ми-
колая, пл.Пам'яті, Грушев-
ського, біля пам'ятника за-
гиблим воїнам, вулиці Буня-
ковського.

(Прод. на 3 стор. 
Поч на стор. 1).



  

 

 

Протягом усього періоду ро-
боти міська  рада 6 скликання 
акцентувала увагу на роботі по 
приведенню в правове поле зе-
мельних відносин із користува-
чами земельних ділянок, осо-
бливо по виявленню випад-
ків використання земельних ді-
лянок без документів, що по-
свідчують право на землю, а та-
кож по стягненню заборгова-
ності по платі за землю, уточ-
ненню реєстру землекористува-
чів та власників земельних діля-
нок міста. Для цього було про-
ведено інвентаризацію земель-
них ділянок на території міста, 
які перебувають в користуван-
ні та власності фізичних та юри-
дичних осіб, надіслані відповід-
ні листи з вимогами оформлен-
ня документів та погашення за-
боргованості по платі за зем-
лю, сплаті нарахованої індекса-
ції за договорами оренди зем-
лі (загалом за 2011 рік близь-
ко 250 листів). Серед осіб, які 
злісно ухиляються від оформ-
лення права власності чи пра-
ва користування земельними ді-
лянками, якими особи фактич-
но користуються(знаходяться 
об’єкти нерухомості, що нале-
жать на праві власності зазначе-
ним особам) відносяться:

- Кушнір В.П.(з/д під май-
новим комплексом їдальні-
магазину по вул. Територія цу-
крозаводу,20 площею 0,1583га);

- Панчоха А.І.(з/д під неза-
вершеним будівництвом по вул. 
Св.Миколая,1,площею 0,0664га);

- Барське «Райагро-
променерго» (з/д по вул.
Ч е р в о н о а р м і й с ь к і й , 1 - А 
0,4442га);

- «Райкоопзаготпромторг» 
(з/д для обслуговування бой-
ні по вул..Червоноармійській,15 
площею 0,07 га та для обслуго-
вування пункту приймання шкір 
по вул.Островського,2/1 пло-
щею 0,0080га);

-  ТкачукМ.А. (з/д для обслу-
говування нерухомого майна по 
вул. Червоноармійській(раніше 
належало «Механізатору»).

ТОВ «Матеріальні ресур-
си» використовували чоти-
ри земельні ділянки пло-
щею 56,5238га без оформлен-
ня  та державної реєстрації до-
говору оренди земельних ді-
лянок  та без сплати оренд-
ної плати , яка за 2009 рік скла-
дала – 1.084.070грн, за 2010 рік 
– 1млн.147тис.998грн. Сесією 
міської ради було вилучено дані 
земельні ділянки з їх користу-
вання та передано в землі запа-
су міста, а 14 сесією міської ради 
земельна ділянка площею 8,5 га 
була надана в користування  під-
приємству «Черкаситрансгаз» 
терміном на два роки. В бюджет 
міської ради за використання 
даної земельної ділянки надій-
де плата щорічно в сумі 172тис. 
635грн.

Боржникам направлені 15 
претензій з погашення забор-
гованості по орендній платі за 
землю. До контролюючих орга-
нів (відділу Держкомзему у Бар-
ському районі, Барської МДПІ, 
прокуратури Барського райо-
ну, Державної земельної інспек-
ції та ін.) були надіслані близь-
ко 60 листів щодо вжиття від-
повідних заходів реагування до 
осіб, які користуються земель-
ними ділянками з порушенням 
вимог чинного законодавства. 
Як результат, за період з 01 січ-
ня по 11 листопада 2011 р. місь-
кою радою укладено 67 догово-
рів оренди землі.

Враховуючи звернення «Ки-
ївцентраеро», прокурором Бар-
ського району опротестовано 
37 рішень міської ради 5 скли-
кання. 

На даний час ведеться робо-
та в Барському районному суді у 
справах за позовами громадян 
про скасування рішень про за-
доволення протестів прокуро-
ра, де відстоюється позиція місь-
кої ради по поверненню до зе-
мель запасу міста земельних ді-
лянок загальною площею майже 
10 га (в розмірі від 0,10 га до 0,25 
га кожна) (на даний час всього 
22 позови).

З липня 2011 року ведеться 
робота з повернення ЗОШ № 4 
м.Бар земельної ділянки, зайня-
тої господарськими спорудами 
школи, яка надана в оренду Вой-
цехівському І.Л. згідно догово-
ру оренди землі від 06.07.2007 р. 
для будівництва кафе.            

Для реконструкції та розши-
рення кладовища на території 
Гаївської сільської ради виготов-
лено Державний акт та містобу-
дівне обґрунтування на земель-
ну ділянку площею 3,58 га.

Також закінчуються роботи 
по виготовленню Державних ак-
тів на право постійного корис-
тування земельними  ділянка-
ми для будівництва та обслуго-
вування громадської надвірної 
вбиральні на майдані Св. Мико-
лая, та полігону для твердих по-
бутових відходів на території 
Івановецької сільської ради.

За звітний період у відді-
лі розглянуто майже 2250 заяв 
та колективних звернень. Пере-
важна більшість питань, пору-
шених у заявах, стосуються бу-
дівництва, земельних відносин,  
комунального та дорожнього 
господарства, житлових питань, 
зокрема видачі свідоцтва про 
право власності та інших.

 Аналіз і узагальнення звер-
нень громадян регулярно заслу-
ховувалися та розглядаються на 
засіданнях виконавчого коміте-
ту. Надаються консультації щодо 
проведення земельної рефор-
ми, приватизації земельних ді-
лянок для будівництва та об-
слуговування житлових будин-
ків, господарських приміщень 
та споруд, індивідуального га-
ражного будівництва та веден-
ня особистого селянського гос-
подарства, будівництву житло-
вих будинків та господарських 
будівель на присадибних зе-
мельних ділянках, узаконенню 
самовільно збудованих споруд, 
переведенню житлових примі-
щень в нежитлові та іншим пи-
танням, що стосуються компе-
тенції міської ради. Постійно на-
даються консультації у питаннях, 
що стосуються компетенції місь-
кої ради, проводиться кадрова 
робота. Розроблені нові редак-
ції посадових інструкцій спеціа-
лістів міської ради.                      

За даний період 2011 року 
розглянуто 52 заяви про вклю-
чення громадян міста в списки 
на отримання земельних діля-
нок.

Протягом 2011 року упоряд-
ковано питання оренди примі-
щень в адміністративній будів-
лі Барської міської ради по вул.
Пролетарській, 6. Укладено 16 
договорів та додаткових угод по 
оренді приміщень даної будівлі. 
Як результат для порівняння: за 

10 місяців 2010 року (з січня по 
жовтень) від оренди приміщень 
надійшли майже 47 тис. 320 грн., 
а за відповідні 10 місяців 2011 
року від оренди тих самих при-
міщень надійшли майже 82 тис. 
116 грн.

Ведеться також робота по 
виявленню та передачі в кому-
нальну власність територіаль-
ної громади міста безхазяйно-
го майна, наприклад, об'єкту не-
завершеного будівництва, який 
знаходиться в м.Бар по вул. Про-
летарській, 53 (готель), водоза-
бірних споруд по вул. Черво-
ноармійській та заасфальтова-
ної території аеродрому (злітної 
смуги) площею 10,0 га.

Здійснюється контроль за 
дотриманням вимог діючого 
законодавства в роботі кому-
нальних підприємств та закла-
дів, ефективністю використан-
ня майна комунальної власності, 
що знаходиться у повному гос-
подарському віданні та опера-
тивному управлінні комуналь-
них підприємств та установ міс-
та (ДНЗ), раціональним викорис-
танням енергоносіїв, води, тру-
дових ресурсів, вишукуються 
потенційні джерела наповнення 
міського бюджету, збільшення 
прибутків міських комунальних 
підприємств тощо.

З початку 2011 року велося 
листування з ДП «Райавтодор», 
«Вінницяавтодор», Службою ав-
томобільних доріг у Вінницькій 
області, Службою автомобіль-
них доріг України у питанні об-
слуговування, або фінансуван-
ня робіт з обслуговування ре-
гіональної автомобільної до-
роги загального користування 
«Любар-Нова Ушиця», яка про-
ходить через територію міста 
Бар (вулиці Пролетарська-В.Ко-
марова, Б.Сфорци, - Плотинна), 
в тому числі її круглорічне при-
бирання, утримання дорожніх 
об'єктів (дорожніх знаків, світло-
форів та ін.). Відповідно до листа 
Державної служби автомобіль-
них доріг України «Укравтодор» 
від 07.11.2011 р. Службу автомо-
більних доріг у Вінницькій об-
ласті зобов'язано здійснити за-
ходи із забезпечення належно-
го утримання проїзної частини 
та тротуарів ділянки автомобіль-
ної дороги Любар-Н.Ушиця, які 
перебувають на її балансі.

Протягом 2011 року велася 
робота в Господарському суді 
Вінницької області, Рівненсько-
му апеляційному господарсько-
му суді та Вищому господар-
ському суді України по справах 
про стягнення з Барської міської 
ради на користь ТОВ «Компанія 
Крона Плюс» 78 тис, грн. за про-
ведення робіт з капітального ре-
монту та гідрохімічного очищен-
ня системи опалення корпусу 
№ 1 ЗОШ№4 згідно договору. Як 
результат - рішенням суду зазна-
чений договір визнаний недій-
сним.

Постійно ведеться листу-
вання з громадянами та юри-
дичними особами у питан-
ні дотримання Правил благоу-
строю міста, Правил торговель-
ного обслуговування населен-
ня, дотримання чистоти, тиші, 
санітарно-гігієнічних вимог на 
відведених територіях і об’єктах, 
та ін.

Проведено значну роботу ін-
формативного та контролюю-

чого характеру щодо активіза-
ції громадян по легалізації само-
чинно збудованих об'єктів неру-
хомості на території міста, а та-
кож виготовлення правовста-
новлюючих документів на такі 
об'єкти та земельні ділянки під 
ними (наприклад, гаражі на те-
риторії гаражних кооперативів 
«Лада» та «Таврія», земельних ді-
лянках приватного сектору та ін-
ших земельних ділянках на те-
риторії міста, відведених місь-
кою радою для такої мети).

В квітні 2011 року розробле-
ні нові редакції статутів усіх ко-
мунальних підприємств та ДНЗ 
міста, якими конкретизовані 
основні аспекти діяльності під-
приємств та установ, а також 
надало можливість здійснення 
більш ефективного управління 
та контролю за діяльністю.

Постійно ведеться робота 
по розробленню нових та удо-
сконаленню існуючих положень 
міської ради, що регулюють різ-
ні сфери діяльності ради. Зокре-
ма прийняті:

Положення про податок на 
нерухоме майно, відмінне від зе-
мельної ділянки,

Положення про комітет з 
конкурсних торгів Барської 
міської ради, 

Положення про єдиний по-
даток,

Положення про туристичний 
збір

Положення про збір за про-
вадження деяких видів підпри-
ємницької діяльності,

Положення про адміністра-
тивну комісію при виконавчому 
комітеті Барської міської ради,

Порядок надання громадя-
нам земельних ділянок для бу-
дівництва та обслуговування 
житлового будинку, господар-
ських будівель та споруд у м.Бар,

Положення про порядок 
розміщення зовнішньої рекла-
ми,

Порядок проведення іспиту 
кандидатів на заміщення вакант-
них посад службовців Барської 
міської ради,

Положення про роботу ліф-
тів, обладнаних картковими апа-
ратами; розроблені та опубліко-
вані проекти:

Порядок будівництва та вста-
новлення гаражів на території 
міста Бар,

Положення про цільовий 
фонд розвитку інженерно-
транспортної та соціальної інф-
раструктури м.Бар,

Порядок пайової участі за-
мовників у розвитку інженерно-
транспортної та соціальної інф-
раструктури м.Бар,

Порядок розміщення та вста-
новлення технічних елементів 
(пристроїв) на будівлях та спору-
дах м.Бар,

Порядок приватизації майна 
комунальної власності м.Бар.

Крім цього, працівники від-
ділу постійно беруть участь у су-
дових справах за позовами гро-
мадян про узаконення самочин-
ного будівництва, поновлення 
строків для прийняття спадщи-
ни, визнання права на спадщи-
ну тощо (всього близько 40 по-
зовів).

Одним із пріоритетних за-
вдань - це ремонт та утримання 
міських доріг. 

(Прод. на стор. 6.)

(Зак. Поч. на стор 2).

Проведена санітарна вирізка 
22 сухих дерев, а також проведе-
но кронування 600 зелених наса-
джень (лип).

Покращилась робота по заклю-
ченню договорів з приватного сек-
тора, де на сьогоднішній день на-
раховується більше 2000 приват-
них домоволодінь і вже вивозиться 
сміття більше, ніж з 40 вулиць міс-
та з приватного сектора, що стано-
вить 580 дворів.

Заплановано до кінця 2011 року 
встановити 100 штук контейне-
рів для вивозу сміття багатоповер-
хових будинків та в січні - лютому 
2012 року встановити ще 100 кон-
тейнерів для вивозу сміття..

Проведено очищення стоків 
ливневої каналізації по вул.Проле-
тарська, Островського, Туніка, Ко-
товського, Марата.

Встановлено 11 дорожніх зна-
ків на суму 3.2 тис.грн., в грудні пла-
нується встановлення ще 36 знаків 
на суму 9.0 тис. грн.

Проведений ямковий ремонт 
вулицях Св.Миколая, Нахімова, 
РЛюксембург, Островського, Туні-
ка, Врублевського. Марата, Шев-
ченка.

За ініціативою керівника ТОВ 
«Лан» с. Гайове розпочато будів-
ництво об’їздної дороги через 
с.Шпирки та с. Хутір Івановецький, 
що дасть змогу транспортним за-
собам вантажопід’ємністю понад 
10 тонн здійснювати рух за межа-
ми міста та «не розбивати» вулиці 
міста.

Із залишків будівельних мате-
ріалів при проведені ремонту Уні-
вермагу та дороги по вулиці Со-
борна при співпраці із жителями 
міста всипано дороги  вулиць Кіро-
ва, Лялі Ратушної, Плотина, 305 Ди-
візії, Сагайдачного,Зарічна.

Ведуться перемовини з власни-
ками Барського автовокзалу щодо 
впорядкування зовнішнього ви-
гляду будівлі та прилеглих терито-
рій. Так, у цьому році відремонто-
вано навіси, в наступному буде від-
ремонтоване асфальтне покриття.

Проведено ремонт оголовків 
димарів в будинках по вулицях На-
хімова № 17.19., Р Люксембург №11. 
21.23., Гагаріна № 25. Пролетарська 
№ 32., що дало змогу безпечно екс-
плуатувати ці будинки. Всі ці робо-
ти виконані вперше за багато років. 
В окремих будинках такі роботи не 
проводились з дня здачі в експлуа-
тацію будівель, а це 25-30 років.

Проведено фарбування об-
хідних зовнішніх газових труб бу-
динків вулиць Пролетарська 
№14.16.17.21.23.25, Нахімова № 
17.19, Р.Люксембург № 21.23., Кома-
рова № 1.3., Коцюбинського № 10., 
Гагаріна № 25., які не фарбувалися 
більше 10 років.

Проведена часткова заміна ка-
налізаційних труб в будинках по 
вулицях Р.Люксембург № 27, Коцю-
бинського № 6, Св.Миколая № 30, 
Соборна № 17.

Відремонтовані частково бал-
кони в будинках по вулиці Про-
летарська №14, Комарова № 1, 
Р.Люксембург № 64, Ж.Революції № 
4. Відремонтовані частково покрів-
лі м’яких та шатрових дахів у бу-
динках по вулицях Володарсько-
го № 21, Соборна № 17, Пролетар-
ська № 23. 17.32. 44.25, Соборна № 
17, Коцюбинського № 6, Чернишев-
ського № 4.
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– Актуальна тема –

До уваги жиТелів, що облашТовуюТь 
опалювальну сисТему в оселях

ТурбоТливий рік міського голови
Виклад зВIту ОлексIя дзIся 
"комбінат 

комунальних 
ПідПриємств"

Про будівництво, земельні відносини 
і Правове забезПечення



  

 

 

Багато проблем та не-
зручностей жителям міс-
та створюють об'єкти 
стихійної торгівлі - це те-
риторія біля автовокза-
лу, вулиця Соборна, при-
ринкова площа... Крім 
того, створюються пе-
решкоди для руху тран-
спорту, пересування пі-
шоходів; дана торгів-
ля завдає значної шкоди 
місту, оскільки здійсню-
ється на газонах, троту-
арах, проїжджій частині, 
навіть у сквері на площі 
Пам'яті - як результат - 
затоптана зелена зона та 
кучугури сміття, за при-
бирання якого розрахо-
вується міський бюджет.

Торгівля в таких умо-
вах незручна ні для про-
давців, ні для покупців, ні 
для оточуючих. Міський 
голова розуміє, що тор-
гівля для багатьох людей 
є єдиним засобам існу-
вання, тому, враховуючи 
це, жодних кардиналь-
них дій не прийматиме-
мо до того часу, доки не 
буде можливості запро-
понувати людям альтер-
нативу. Варіантів виходу 
з ситуації, що склалася, 
декілька:

По-перше - це орга-
нізація торгівлі на існую-

чому колгоспному рин-
ку, де на сьогодні є віль-
ні місця - за підрахун-
ками адміністрації рин-
ку - близько 70 вільних 
торгових місць, про мож-
ливість такого шляху ви-
ходу з ситуації, що скла-
лася, неодноразово на-
голошувалось на чис-
ленних зустрічах місько-
го голови з приватними 
підприємцями за учас-
ті голови райдержадмі-
ністрації Радіонова М.В., 
голови райспоживспіл-
ки Чайки В.Ю. Ще раз на-
голошую, що міська вла-
да немає права втручан-
ня в господарську діяль-
ність ринку та займатись 
там розподілом торгових 
місць.

По-друге - наведен-
ня належного порядку на 
привокзальній площі. Рі-
шенням виконкому було 
дозволено тільки по вул.
Св. Миколая і тим підпри-
ємцям, які здійснювали 
торгівлю по вул. Собор-
ній. На даний час торгів-
ля здійснюється і на пло-
щі Пам'яті, і біля будівлі 
колишнього універмагу, 
поступово просувається 
до пам'ятника Загиблим 
Воїнам. І не будемо за-
раз вести мову про лек-

сику торговців у сквері. 
Щоб припинити це сваві-
лля, доводиться залучати 
працівників міліції.

По-третє - створення 
цивілізованих торгових 
майданчиків. Виконком 
міської ради надав до-
звіл на створення тако-
го майданчика підприєм-
цю Маршуку М.К. по вул. 
Жовтневої Революції і в 
найближчий час він по-
чне функціонувати.

Маємо надію, що ді-
яльність у такому на-
прямку надасть можли-
вість здійснювати  торгів-
лю в нормальних сприят-
ливих умовах, що зручно 
і підприємцям, і покуп-
цям; звільнить місто від 
несанкціонованої тор-
гівлі в недозволених міс-
цях.

З метою наведення в 
місті належного порядку 
було здійснено перевір-
ку виконання   торговими 
закладами міста вимог, 
викладених у «Правилах 
благоустрою міста», Пра-
вил торгівлі - це наяв-
ність погодженого режи-
му роботи, куточку спо-
живача, урн для сміття.

На даний час переві-
рено усі заклади торгів-
лі, громадського харчу-
вання та побутового об-
слуговування. Про вияв-

лені недоліки поперед-
жено 58 осіб.

На виконання «Пра-
вил благоустрою» здій-
снено перевірку вулиць 
О.Кошового, Ватутіна, За-
водська, Червоноармій-
ська, Кірова, Енгельса, 
Суворова, Врублевсько-
го та інших. Про виявлені 
порушення попередже-
но 140 осіб. За невжиття 
заходів згідно поперед-
жень, складено 17 прото-
колів про адміністратив-
ні правопорушення.

Вживаються заходи 
по недопущенню здій-
снення несанкціонова-
ної торгівлі по вул. Калі-
ніна, Р.Люксембург. Попе-
реджено 26 осіб.

Здійснюються захо-
ди по забороні торгівлі 
«секонд-хендом» на пло-
щі Пам'яті.

Спільно з працівни-
ками Барської районної 
служби санепідемстанції 
проведено комісійні пе-
ревірки на предмет ски-
ду каналізаційних стоків 
у річку «Безім'яна» жи-
телями вулиць С.Лазо та 
Ломоносова. Трьох осіб 
попереджено. В співпра-
ці з спеціалістами санепі-
демстанції перевірено 26 
закладів торгівлі та про-
ведено аналіз санітарно-
го стану міста.

На жаль, з огляду на 
сучасний стан місько-
го бюджету, що обмеж-
ує можливість реалізації 
усіх заходів згідно Про-
грами загальнокультур-
ного розвитку міста на 
2011 рік, виконкомом 
міської ради залишились 
нереалізованими чима-
ло культурно-масових 
проектів. Хоча залиша-
ти поза увагою соціальну 
сферу та культурне життя 
міста, не зважаючи на об-
меженість у фінансових 
можливостях, не можна.

3 грудня 2010 року 
вихованцям Барсьхо-
го центру реабілітації ді-
тей та молоді «Еверест» 
було презентовано набір 
канцтоварів для реаліза-
ції творчих здібностей.

У переддень Святого 
Миколая Барською місь-
кою радою було прове-
дено «День доброчин-
ності»: дітям Центру були 
вручені новорічні пода-
рунки; для дошкільнят 
ДНЗ подаровано роз-
виваючі та розважальні 
ігри, спортивне прилад-
дя, конструктори на за-
гальну суму 2100 грн., ви-
ділених із спонсорської 
допомоги.

З міського бюджету 
було виділено 6750.00грн 
для закупівлі новорічних 
подарунків, з них: 19 по-
дарунків надано дітям-
сиротам та дітям, позбав-
лених батьківського пі-
клування; 53 - вручено ді-
тям з функціональними 
обмеженнями; 60 - роз-
дано депутатами міської 
ради дітям із багатодіт-
них сімей; 293 - було роз-
дано під час відкриття 
Новорічної ялинки.

На відзначення Дня 
захисника Вітчизни ви-

конкомом міської ради 
було організовано та 
проведено урочистий 
концерт на базі військо-
вої частини міста Бар 
за активної підтримки 
Барського гуманітарно-
педагогічного коледжу 
ім. М. Грушевського, під 
час якого було нагоро-
джено медалями «Захис-
ники Вітчизни» воїнів-
афганців.

За рахунок спонсор-
ської допомоги органі-
зовано святковий стіл і 
подарункові набори для 
ветеранів міста з нагоди 
Дня Перемоги; було роз-
дано морозиво учасни-
кам малюнку на асфаль-
ті до Дня захисту дітей; до 
Дня Незалежності прове-
дено Молодіжну диско-
теку за участі діджеїв із 
м.Вінниці.

За ініціативи Барської 
міської ради дітям піль-
гових категорій, було на-
дано близько 100 благо-
дійних квитків для від-
відування цирку-шапіто 
«Трикар» та «Сальто» Ки-
ївського ДП «Молодість».

Матимемо надію, що 
наступний бюджетний рік 
надасть більше можли-
востей для реалізації усіх 
планів та задумів у дано-
му напрямку діяльності.

ОЗдОрОвлення 
дітей

При підготовці кому-
нального закладу «Оздо-
ровчий табір «Фортуна» 
до літнього сезону 2011 
року було використано 
8500 грн на придбання 
інвентаря та проведен-
ня поточного ремонту, в 

тому числі за кошти місь-
кої ради було придбано 
дитячі ліжка та матраци 
на суму 15000грн.

За період оздоровчо-
го сезону 2011 року в та-
борі було оздоровлено 
979дітей, 80 з них - це си-
роти, діти з багатодітних 
сімей, талановиті діти на-
шого міста; були оздо-
ровлені за рахунок ко-
штів, виділених міською 
радою на часткове зде-
шевлення вартості путі-
вок в сумі 85000 грн.

відкритість 
діяльнОсті

Ініціатором та засно-
вником створення офі-
ційного сайту Барської 
міської ради виступили 
міський голова міста Бар 
Дзісь Олексій Іванович та 
член виконавчого коміте-
ту Барської міської ради 
Лозінський Ігор Броніс-
лавович (Автор та адміні-
стратор проекту).

Барська міська рада 
ставить перед собою 
мету забезпечення про-
зорості та відкритості у 
роботі органів місцево-
го самоврядування, за-
безпечення права жите-
лів міста на одержання 
достовірної, об'єктивної 
і повної інформації щодо 
роботи органів і посадо-
вих осіб місцевого само-
врядування. Представни-
цтво міської ради у всес-
вітньому наймасовішо-
му інформаційному засо-
бі - це яскраве свідчення 
відкритості та прозорос-
ті нашої діяльності. Від-
так ви маєте можливість 
вільно і повно скориста-

тися інформацією із пер-
шоджерела.

Офіційна сайт та фо-
рум м. Бар стартував 4 
травня 2011 року.

На форумі зареєстро-
вано 124 (поки що) учас-
ники.

Що дає форум і сайт? 
Постійне оновлення за-
конодавчої бази, висвіт-
лення прийнятих рішень 
на сесіях та виконкомах 
міської ради, пряме спіл-
кування між владою та 
жителями і громадянами 
нашого міста, які на да-
ний час відсутні у місті, 
але не байдужі щодо його 
життя і процвітання.

На форумі створен-
ні окремі блоги (сторін-
ки) для кожного депутата 
міськради. Метою ство-
рення їх було спілкуван-
ня жителів зі своїми об-
ранцями. Шкода що саме 
обранці не приділяють 
цьому уваги ?!!

Створенні розділи ко-
мунальних підприємств 
міста (Барводоканал, 
Бар ККП, Бартеплокому-
ненерго), де теж час від 
часу (на жаль) відповіда-
ють на запитання наших 
жителів.

Також створенні роз-
діли для Бар МДПІ, Ра-
йонного центру зайня-
тості і Управління

Пенсійного фонду. 
Лише Барська податко-
ва інспекція - регулярно 
висвітлює на форумі при-
йняті нові рішення і різні 
роз'яснення для підпри-
ємців. Чому Пенсійний 
фонд і Центр зайнятості 
байдужі ???

6
   25 листопада 2011 року

ТурбоТливий рік міського голови
Виклад зВIту ОлексIя дзIся 
Про будівництво, земельні 

відносини 
і Правове забезПечення

(Прод. Поч. на стор. 1-3.)

Проектно-кошторисна доку-
ментація на капітальний ремонт 
дороги по вул. Соборна, М. Кри-
воноса була виготовлена не в 
повному обсязі, не всі види ро-
біт передбачені, відсутня ливне-
ва каналізація, без якої відвести 
воду з перехрестя вул. Соборна, 
Гагаріна неможливо, з робочих 
креслень була лише схема, по 
якій виконувати будівництво до-
роги неможливо. Довелося  за-
мовляти новий робочий проект 
«Капітальний ремонт доріг по 
вулиці М.Кривоноса, Соборна, 
Гагаріна в м. Бар з улаштуванням 
єдиного ливневого водостоку». 

Даний проект було включено 
в перелік інвестиційних програм 
та отримано субвенцію з дер-
жавного бюджету у розмірі 3343. 
339тис. грн., які будуть освоєні в 
2011-2012роках. Вже  виконано 
капітальний ремонт дороги по 
вул. Соборні та частково вул. М. 
Кривоноса, влаштовано ливне-
вий водостік по вул. Гагаріна на 
суму 1800. 000тис. грн. Решта ко-
штів буде освоєна в 2012 році. 

Багатоквартирні житлові бу-
динки практично всі потребу-
ють капітального ремонту, про 
те в першу чергу виконують-
ся найболючіші, це перераху-
нок кошторисної частини про-
ектної документації на «Рекон-
струкцію даху житлового будин-
ку по вул. Пролетарській, 21 в м. 
Бар 2-й пусковий комплекс», да-
ний проект включено до перелі-
ку об’єктів на виділення коштів з 
Державного бюджету.

Покрівля 9-ти поверхового 
житлового будинку  по вул. Со-
борна, 23 знаходиться в аварій-
ному стані, вода затікає в ліфто-
ві шахти, руйнується парапет, 
тому прийнято рішення про ви-
готовлення ПКД на капітальний 
ремонт покрівлі 9-ти поверхо-
вого житлового будинку по вул. 
Соборна, 23, з застосуванням су-
часних матеріалів мембранної 
покрівлі. 

Житловий будинок по вул. Б. 
Хмельницького, 15 з шатровою 
покрівлею, крокви якої практич-
но прогнили, на нього також ви-
готовляється ПКД.  

Враховуючи те, що універ-
сальний спортивний майданчик 
розташований на території ста-
діону та огороджений спільним 
парканом, і стадіон відноситься 
до комунальної власності район-
ної ради, тому з грудня 2010р. по 
червень 2011р. між міською та 
районною радою велися пере-
мовини про безоплатну переда-
чу незавершеного будівництва 
майданчика у власність терито-
ріальної громади районної ради, 
проте районна рада відмовила-
ся. Тому було прийнято рішен-
ня про виготовлення проектно-
кошторисної документації на 
«Реконструкцію універсального 
спортивного майданчика з син-
тетичним покриттям», тому що 
термін дії вихідних даних та екс-
пертного висновку попередньої 
документації закінчився, ціни на 
обладнання та матеріали зросли. 
На даний об’єкт оголошено тен-
дер на суму 1млн 128тис.грн та 
отримано з обласного бюджету 
250 тис. грн.. на будівництво да-
ного майданчика, освоїти кошти 
планується в цьому році.

Для належного водопоста-
чання та каналізування  виго-
товлено проектно-кошторисну 
документацію на водопостачан-
ня та водовідведення по вул. 
Монастирська та вул. Маяков-
ського, та включено до перелі-
ку об’єктів на виділення коштів з 
державного бюджету. 

Генеральний план міста із за-
уваженнями та доповненнями 
знаходиться на доопрацюванні в 
інституті «Дніпромісто», тому що 
в ньому було дуже багато невід-
повідностей та помилок. Напри-
клад, вул. Леніна уже давно пе-
рейменована на вул. Соборна та  
М. Кривоноса, а в Генеральному 
плані вона ще Леніна. Вул. Гага-
ріна є непроїзною, а в Генераль-
ному плані по ній рухається авто-
транспорт та автобуси і таке інше.

У зв’язку зі зміною меж міста, 
міською радою оголошено кон-
курс на  ескізну пропозицію зна-
ку з символікою міста Бар, який 
буде встановлено при в’їзді в м. 
Бар зі сторони м. Вінниця та с. 
Балки. 

Проходить процедуру пого-
дження питання влаштування 
автобусних зупинок по вул. Гага-
ріна, вул. В.Комарова, х. Котова 
(біля розважального комплексу 
«Дикий мед»).

Оголошено конкурс на кра-
щий ескізний проект фонтану на 
майдані Св. Миколая. Зараз є ба-
гато звернень від установ та ор-
ганізацій, які мають бажання взя-
ти участь у реконструкції даного 
фонтану. 

Створена і працює місцева 
нормативна база, яка регулює 
питання будівництва на всіх ета-
пах - від відведення земельної 
ділянки до прийняття об`єкта 
в експлуатацію, відпрацьовано 
процедуру переведення житло-
вих приміщень у нежитлові для 
розміщення об`єктів торгівлі та 
побутового обслуговування, що 
дає можливість вирішувати пи-
тання розвитку підприємниць-
кої діяльності в умовах відсут-
ності регулювання цього питан-
ня у рамках Житлового Кодексу. 
Проте питання прийняття нової 
редакції цього документа є над-
звичайно актуальним.

В останні роки по місту зна-
чно зросли обсяги комерційного 
будівництва. Це позитивний фак-
тор, але він має і зворотню нега-
тивну сторону – самовільне бу-
дівництво, що є порушенням За-
кону України «Про регулювання 
містобудівної діяльності».

На жаль, санкції, передбаче-
ні Кодексом про адміністратив-
ні правопорушення за порушен-
ня норм будівництва, дуже не-
значні і не можуть попереджу-
вати вказані правопорушення. А 
Закон "Про відповідальність під-
приємств, їх об'єднань, установ 
та організацій за правопорушен-
ня у сфері містобудування" прак-
тично не дає можливості його 
застосування, з відповідними 
штрафними санкціями. Досі не 
визначена методика розрахун-
ку вартості виконаних робіт, від 
суми яких нараховується штраф. 
Знесення ж самовільної забудо-
ви можливе лише за рішенням 
суду у повноваженнях виконав-
чих служб. Одне із таких будів-
ництв - це спорудження житло-
вого будинку з вбудованим мага-
зином по вул. Соборна, 19.

організація та участь у Проведенні 
культурно-масових заходів

торгівля
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Старість… Старість… 
Нікому вона не потрібна. 
Поки людина працює, за-
робляє, допомагає іншим, 
- доти вона справді повно-
цінно живе. І хоч важка та 
праця, і усі мріють про пен-
сію, коли не потрібно буде 
ходити на роботу, - ніхто 
не може передбачити що 
їх чекає у старості. Здава-
лося б – все, мрія здійсни-
лася, працювати вже не по-
трібно, держава платить… 
Але… З приходом пенсії, 
здоров’я добряче підка-
чує, з’являється неміч, та 
й грошова щомісячна ви-
плата не така вже й велика. 
В добавку ще й іноді нема 
кому допомогти. Діти за-
йняті на роботах, не ма-

ють часу приїхати. А у де-
кого дітей взагалі немає. І 
коли нема до кого й слова 
сказати, нема кому кружку 
води принести… тоді лю-
дина розуміє яка вона не-
потрібна світові. Як не при-
кро це визнавати, але така 
реальність, на жаль. 

І хоч чимало старих лю-
дей дуже бояться опинити-
ся у будинку престарілих, 
у таких випадках для них 
цей заклад стає справжнім 
рятівником. Та й не так уже 
там і погано. Навпаки. Про 
це, як ніхто, знає 26 жите-
лів району похилого віку, 
які постійно проживають 
у соціальному центрі «Ми-
лосердя», що свого часу 
був відкритий у селі Гарма-

ки. Тут для його мешкан-
ців розпочалося нове жит-
тя.  Вони доглянуті, ситі, у 
теплі, та ще й можуть за-
йматися улюбленою спра-
вою. Хтось вишиває, хтось 
співає, хтось грає на му-
зичному інструменті тощо. 
Але зараз бабусі та дідусі 
трохи занепокоєні. Невдо-
взі «Милосердя» залишить 
Гармаки і старенькі пере-
їдуть у новий «дім», який 
вже буде в Копайгороді. 

Що чекає на старень-
ких на новому місці, і чому 
їх перевозять саме в Ко-
пайгород, ми дізнавалися 
у директора територіаль-
ного центру соціального 
обслуговування Тетяни Лу-
щинської.

- Така зміна у центрі 
«Милосердя» - це давно не-
обхідний крок. І зумовле-
ний він демографічною си-
туацією у нашій держа-
ві. В Україні щороку збіль-
шується кількість пенсі-
онерів. Зростає й чисель-
ність одиноких громадян, 
які не можуть себе обхо-
дити, й іноді навіть не ма-
ють де проживати. Соці-
альний центр «Милосер-
дя» призначений для оди-

ноких людей, або тих, у 
кого діти теж уже пенсіо-
нери і не можуть догляда-
ти своїх батьків. Тут для 
них чотириразове збалан-
соване харчування, є міс-
це проведення разом часу 
тощо. Але є одне але… Це 
приміщення затісне. Кім-
нати, де живуть старень-
кі, малі. Наш центр розра-
хований на 20 ліжкомість, 
але на сьогодні у нас уже 26 
підопічних. Вже два роки я 
оббивала пороги, щоб нам 
виділили більше приміщен-
ня. Нарешті це здійснило-
ся. Звісно, Копайгород тро-
хи далеко, але там цим лю-
дям буде набагато краще. 
Приміщення, що нам виді-
лили для центру – части-
на лікарні. Але зараз воно 
пустує. Тут набагато про-
сторіші кімнати, великий 
коридор, який буде нам слу-
гувати у якості кімнати 
для відпочинку в якій по-
містяться усі проживаю-
чі в центрі. До того ж, від-
будеться розширення цен-
тру. Тепер ми зможемо у 
себе помістити 30 чоловік, 
а відповідно збільшиться і 
штат працівників. 

- Коли бабусі і дідусі 
переїдуть на нове місце?

- Ми зараз проводимо 
ремонт приміщення у Ко-
пайгороді. Там ще чимало 
роботи. Новий персонал 
допомагає. Новий рік ста-
ренькі відсвяткують ще в 
Гармаках, а після свят ми 
вже плануємо їх перевес-
ти в Копайгород. Але баб-

ці наші вже збирають клун-
ки. Щодня їх складають, а 
на другий день – перебира-
ють знов. 

- Хвилюються?
- Так, я недавно там 

була з завідуючою центру 
«Милосердя» Антоніною 
Манітою, а вони все запи-
тують: що це має бути, 
як це має бути?! Ми заспо-
коюємо, кажучи, що в кра-
щі умови їх веземо. Їх мож-
на зрозуміти – старі люди 
бояться невідомості.

- Може є якісь і нега-
тиви у переїзді?

- Хіба що відстань, але 
на фоні позитивів – вона 
ніщо. Центр буде розта-
шований біля медично-
го закладу. У нас дуже спе-
цифічна категорія людей, 
яким потрібно постійно 
бути під наглядом лікарів. 
Відтепер цей нагляд буде 
здійснюватися набагато 
легше. Ми плануємо вес-
ти тісну співпрацю і з сіль-
ською радою, і з школою. 
Сподіваємося, що діти бу-
дуть навідувати старень-
ких, проводити для них 
якісь заходи. 

- Є вже бажаючі попо-
внити кількість Ваших 
підопічних?

- Звісно. Старих одино-
ких людей, які не можуть 
проживати самостійно і 
потребують соціального 
захисту в районі чимало. 
Тож, заповнити ще 4 місця 
у центрі не буде проблем. 

Спілкувалася 
Ірина РУДИК

– Старість - не радість –

оДиноких присТарілих 
збільшуєТься, Тому "милосерДя" 

переїжДжає в копайгороД

Як тепер нараховуватимуть пенсії
Законом України "Про 

заходи щодо законодав-
чого забезпечення ре-
формування пенсійної 
системи" внесено зміни 
до Закону України "Про 
загальнообов'язкове дер-
жавне пенсійне страхуван-
ня" в частині призначення 
пенсій та проведення пере-
рахунків. Так, згідно зі стат-
тею 40 для обчислення пен-
сії враховують заробітну 
плату (дохід) за весь пері-
од страхового стажу, почи-
наючи з 1 липня 2000 року.

За бажанням пенсіо-
нера та за умови підтвер-
дження довідки про заро-
бітну плату первинними 
документами у період до 1 
січня 2016 року або в разі, 
якщо страховий стаж почи-
наючи з 1 липня 2000 року 
становить менше 60 міся-
ців, для обчислення пенсії 
також враховується заро-
бітна плата (дохід) за будь-
які 60 календарних місяців 
страхового стажу підряд до 
1 липня 2000 року незалеж-
но від перерв.

До того ж на вибір осо-
би, яка звернулася за при-
значенням пенсії, з періо-
ду, за який враховуєть¬ся 
заробітна плата (дохід) для 
обчислення пенсії, виклю-
чають періоди до 60 кален-
дарних місяців страхового 
стежу, з урахуванням будь-
яких періодів незалеж-
но від перерв, що включа-
ються до страхового стажу 
згідно з частиною третьою 
статті 24 цього Закону, та 
будь-якого періоду страхо-
вого стажу підряд за умови, 
що зазначені періоди в сумі 
складають не більш як 10 
відсотків тривалості стра-
хового стажу, врахованого 

в одинарному розмірі.
Додатково за бажанням 

особи можуть бути виклю-
чені періоди строкової вій-
ськової служби, навчання, 
догляду за інвалідом І гру-
пи або дитиною-інвалідом 
віком до 16 років, за пен-
сіонером, який за висно-
вком медичного закла-
ду по-требує постійного 
стороннього догляду, до-
гляду за дитиною до до-
сягнення нею трирічно-
го віку, за період з 1 лип-
ня 2000 року до 1 січня 
2005 року, а також пері-
оди, коли особа підляга-
ла загальнообов'язковому 
державному пенсійному 
страхуванню відповідно до 
пунктів 8,13 і 14 статті 11 
цього Закону (періоди: про-
ходження строкової вій-
ськової служби, отримання 
допомоги по догляду за ди-
тиною до досягнення нею 
трирічного віку, отримання 
допомоги по догляду за ін-
валідом І групи, дитиною-
інвалідом, пристарілим, 
який потребує постійного 
стороннього догляду або 
досяг 80-річного віку).

У всіх випадках, крім 
того, коли страховий стаж 
особи становить мен-
ший період, ніж зазначено 
вище, період, за який вра-
ховується заробітна пла-
та, не може бути меншим, 
ніж 60 календарних міся-
ців. Але ще до ст. 40 вне-
сено зміни, де передбаче-
но, що під час призначення 
пенсії застосовуватимуть 
показник заробітної пла-
ти (доходу) у середньому 
на одну застраховану осо-
бу в цілому в Україні, з якої 
сплачено страхові внески, 
за три календарні роки, що 

передують року звернен-
ня за призначенням пенсії. 
Оскільки ці зміни набува-
ють чинності з 1 січня 2012 
року, при призначенні пен-
сій до кінця 2011 року за-
стосовуватиметься показ-
ник заробітної плати (до-
ходу) у середньому на одну 
застраховану особу в ціло-
му в Україні, з якої сплаче-
но страхові внески, за 2010 
рік-1982,63 грн.

В статті 42 цього Зако-
ну передбачено, що у разі 
збільшення розміру про-
житкового мінімуму для 
осіб, які втратили працез-
датність, підвищується роз-
мір пенсії, обчислений від-
повідно до статті 28 цього 
Закону (крім пенсіонерів, 
які працюють, провадять ді-
яльність, пов'язану з отри-
манням доходу, що є базою 
нарахування єдиного вне-
ску на загальнообов'язкове 
державне соціальне стра-
хування). Перерахунок та-
ких пенсій проводять з дня 
встановлення нового роз-
міру прожиткового мініму-
му. Пенсіонерам, які пра-
цюють (провадять діяль-
ність, пов'язану з отриман-
ням доходу, що є базою на-
рахування єдиного вне-
ску на загальнообов'язкове 
державне соціальне стра-
хування), після звільнення 
з роботи або припинення 
такої діяльності пенсія пе-
рераховується з урахуван-
ням прожиткового мініму-
му для осіб, які втратили 
працездатність, визначено-
го законом, який встанов-
лений на дату звільнення з 
роботи або припинення та-
кої діяльності.

(За матеріалами 
періодичних видань)

Відповідно до Закону 
України «Про міліцію» від 
20.12.1990 року одними із 
основних завдань міліції 
є: забезпечення особистої 
безпеки громадян, захист 
їх прав і свобод, законних 
інтересів; запобігання пра-
вопорушенням та їх припи-
нення; участь у наданні со-
ціальної та правової допо-
моги громадянам.

На жаль, найбільш неза-
хищеною, на даний час, ка-
тегорією осіб нашого сус-
пільства є  пенсіонери та 
самотні громадяни похи-
лого віку, тому, з метою ви-
конання покладених за-
вдань, міністерством вну-
трішніх справ, а відповід-
но і Барським РВ УМВС що-
року розробляються ро-
бочі заходи та плани робо-
ти щодо активізації робо-
ти з попередження та роз-
криття злочинів, учинених 
стосовно пенсіонерів та са-
мотніх осіб похилого віку. 
При виконанні запланова-
них заходів, з метою попе-
редження та усунення при-
чин та умов, що сприяють 
вчиненню злочинів стосов-
но даної категорії, співро-
бітниками міліції Барського 
РВ УМВС з даного приводу 
систематично проводить-
ся детальний аналіз. Про-
веденим аналізом встанов-
лено, що у переважній біль-
шості злочини вчиняються 
за місцем проживання цих 
осіб з метою пограбування 
або з інших корисливих мо-
тивів. Шляхом зловживання 
довірою, або використан-
ня безпорадності та неза-
хищеності самотніх громад 
похилого віку. За кожним 
фактом вчинення злочину 

даної категорії проводить-
ся детальне службове роз-
слідування, із обов'язковим 
встановленням причини 
та умови вчинення даного 
злочину.

З метою активізації про-
філактичної роботи з попе-
редження вчинення умис-
них злочинів стосовно зазна-
чених осіб, виявлення й усу-
нення причин та умов скоєн-
ня цих злочинів, співробіт-
никами СДЇМ Барського РВ 
УМВС під час виконання без-
посередніх функціональних 
обов'язків, в тому числі здій-
снення прийому громадян, 
або під час виступів перед 
населенням, особлива увага 
звертається на роз'яснення 
пенсіонерам та самотнім 
громадянам похилого віку 
методичних рекомендацій 
щодо власної безпеки та за-
побігання скоєнню стосов-
но них навмисних майнових 
злочинів, із обов'язковим 
врученням візитних карток 
дільничного інспектора мі-
ліції та пам'ятки «Як не ста-
ти суб'єктом злочинних по-
сягань».

Шановні громадяни! 3 
метою забезпечення осо-
бистої безпеки, захист їх 
прав і свобод, законних ін-
тересів, запобігання пра-
вопорушенням та їх припи-
нення або у випадках необ-
хідності наданні соціальної 
та правової допомоги пен-
сіонерам та самотнім гро-
мадян похилого віку, по-
відомляйте в ЧЧ Барсько-
го РВ УМВС за телефоном 
2-21-43, 2-32-42 або 102.

Петро КУШНІР, 
начальник Барсько-

го РВ УМВС України у Ві-
нницькій області

Під особливим 
захистом

(Зак. Поч. на стор. 1.)
Рік у діяльності місько-

го голови для виконання 
передвиборної програми 
- термін короткий. Але цим 
Олексій Дзісь не аргумен-
тував. Навпаки, у вступ-
ному слові він наголосив, 
що звіт за зроблену робо-
ту протягом цього періоду 
має формат до двох годин. 
Однак він обмежив свій 
виступ до 45 хвилин з тим, 
щоб, поважаючи час гро-
мадян, роботу заверши-
ти за дві години, протягом 
яких ще була б можливість 
присутнім задати запитан-
ня, або висловити власні 
пропозиції в тих питаннях 
розвитку міста, які їх най-
більше хвилюють.

Не буду переповідати 
і аналізувати звіт міського 
голови, тому що його ви-
клад у повному обсязі ми 
друкуємо в нинішньому 
номері газети, щоб читачі 
самі могли його проаналі-
зувати. Скажу лише, що 45 
хвилин виступу минули не-
помітно і протягом цього 
часу в залі панувала тиша 
та увага, що дає підстави 
стверджувати, що присут-
ні жителі міста звіт сприй-
няли позитивно, бо він, і 
справді, був виважений і 
конкретний щодо роботи 
міського голови за звітний 
період.

Запитання громадян до 
міського голови, здебіль-
шого, скидалися на про-
позиції щодо подальшого 
розвитку міста. Наприклад, 
Олена Савінкова запро-
понувала і далі боротися 
з незаконними забудова-
ми в місті та розширити ре-
монт вулиць, особливо тих, 
де важко пересуватися че-
рез ями, особливо, статеч-
ним жителям міста. Василь 
Фурман схилявся до дум-
ки, що в першу чергу необ-
хідно обладнати так вули-
ці, щоб стічні і дощові води 
не стікалися біля багатопо-
верхових будинків, прово-
дити капітальний ремонт 
дахів застарілих будинків. 
Гостро питання учасники 
звіту підняли, щодо реа-
лізації гробів у центрі міс-
та, біля стадіону тощо. На 
всі запитання і пропози-
ції міський голова дав кон-
кретні, вичерпні відповіді.

Було й кілька заува-
жень. Так, Володимир Се-
вастянов запропонував, 
щоб надалі, міський голо-
ва не звітував про роботу 
комунальних підприємств 
і з міського бюджету не ви-
ділялися  кошти  на утри-
мання  міських дитсадків,  
посилаючись  на те,  що  ді-
тям допомагає держава, а 
самі дитсадки мають бути 
на госпрозрахунку. Од-
нак із цим та претензіями 
Олександра Слуготського 
щодо окремих керівників 
міста самі учасники звіту 
не погодилися. Та, попри 
це, міський голова і на зау-
важення відповів конкрет-
ними аргументами, чим 
викликав схвалення залу. 

Анатолій ПоДоляН. 
На знімках на пер-

шій сторінці: моменти 
у ході звіту. 

Фото Ірини РУДИК.

ТурбоТливий 
рік міського 

голови



 

 

 

 

 Вишнівських із Л.Барська, Каліцінських, Куца із с. 
Шевченкове, Явтуховських із с. Матейків, Ямових із с. 

Гулі, Нечиталів із с. Лісове, Коломійців із с. Ял-
тушків, Підлісних із с. Ходаки, Жовнірів та 

Мітковських із с. Сеферівка, Круків із с. Те-
решки, Кушнірів із с. Регентівка, Пасту-

шів, Гроників, Тіхончуків із с. Лісове, Ян-
чевських із с. Заможне. 
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ПРоЕкТ РіШЕННя

Запрошуємо покупців у 
наш «Будмаг». 

Контактні телефони: 

Вітаємо сім’ї
Донорство,  як усім ві-

домо, дуже благородна 
справа, яка сприяє ліку-
ванню інших людей. Прав-
да чимало людей не зда-
ють кров через страх. Од-
нак, завідувач відділенням 

переливання крові Бар-
ської ЦРЛ Іван Олексан-
дрович Губенко, переко-
нує, що не потрібно боя-
тися. Тільки завдяки фор-
муванню донорів лікарня 
з року в рік виконує плано-
ві завдання. Активно долу-
чається до цього і молодь. 
Зазвичай, студенти з БАДТ 
НТУ, БГПК ім. М. Грушев-
ського та професійного бу-
дівельного ліцею, які цим 
самим допомагають хво-
рим людям. Втім, бувають 
такі випадки, що при важ-
ких операціях інколи самі 
ж медичні працівники  при 
нагальній потребі здають 

свою кров. 
За словами Івана Олек-

сандровича, дуже б хотіло-
ся, аби ряди донорів попо-
вняли освітяни та підпри-
ємці. А найголовнішим є те, 
що у нашому місті прожи-

вають люди, які мають 
IV групу крові резус-
негативний фактор, 
саме вони дали згоду 
на те, що при виник-
ненні важких опера-
цій, їх можна виклика-
ти на допомогу. Як за-
значив Іван Олексан-
дрович, приємним для 
всіх нас є те, що на сьо-
годнішній день маємо 
тисячного донора, ним 
став Михайло Михай-
лович Хащинський.  За 
його словами, він за-
вжди готовий допомог-
ти хворій людині, яка 
перебуває на межі жит-
тя і смерті, адже це бла-
городний вчинок, на 

його думку.  Михайло Ми-
хайлович родом із Іванно-
Франківської області, про-
те уже 10 років проживає у 
с. Барські-Чемериси. При-
ватний підприємець. Лише 
донедавна дізнався, що у 
нього I група крові резус-
негативний фактор, і як ви-
явилося, дуже рідкісна гру-
па. Він відвідує пункт здачі 
крові, яка неодмінно стане 
в пригоді і комусь врятує 
життя.  Приклад гідний на-
слідування.

Анастасія ПАЦАНЮК
На знімку: 

М. Хащинський.
Фото автора

… І КОМУСЬ ВРяТУє жИТТя

ПРоДАм
будинок в с. Шпирки. Будинок газифікований, є  госпо-

дарські будівлі, водогін та каналізація, в будинку зробле-
ний ремонт під євро стандарт. Площею 0,38 га.

Тел.: 067 4185010.

РоБоТА
на постійну роботу в ветеринарну аптеку по-

трібен ветеринарний лікар з вищою освітою. 
Звертатись за тел. 067 4248822. 

наталія Анатоліївна.

Виконком Барської міської ради повідомляє, що відпо-
відно до п.25 «Правил обліку громадян, які потребують по-
ліпшення житлових умов» громадянам, які перебувають на 
квартирному обліку при виконкомі міської ради, терміном 
до 31 грудня 2011р. необхідно поновити документи, а саме:

- довідку про склад сім'ї;
- довідку з бюро технічної інвентаризації про наяв-

ність чи відсутність житла;
- ксерокопії документів при наявності пільг.
Громадянам, які поставлені на квартирний облік в 2011 

році, поновляти довідки непотрібно.
Документи надати за адресою: м. Бар, вул. Проле-

тарська, 6, кабінет №8, телефон 2-17-47.

оголошення

 Копання криниць. Доставка кругів від виробника.
Помірні ціни.                                       Тел. 067 39 57 441.

Пінобетонні блоки від виробника найкращої якос-
ті. Ідеально рівні та теплі.                      Тел. 067 39 57 441.

оголоШЕННя

Вечір клубу "НадВечір'я"
21 листопада у примі-

щенні їдальні автомобіль-
ного технікуму відбувся ве-
чір відпочинку учасників 
клубу «Надвечір’я», який 
підготувала та провела ке-
рівник клубу Галина Ісаків-
на Мішуріс.

Були присутні учасники 
клубу, запрошені гості, му-
зики. Галина Мішуріс приві-
тала усіх присутніх, побажа-
ла їм провести весело час, 
побажала  щастя, успіхів, 
творчих злетів.

За святковим столом, за 
дружньою розмовою, з піс-
нями, з танцями проходив 
час.

Музиканти: Валентин 
Круглецький (клавішник), 
Віктор Кухар (тромбоніст) та 
Володимир  Старков (удар-
ник) віртуозно грали на 
своїх інструментах. Лунали 
українські пісні, які викону-
вали Валентин Круглець-
кий та Віктор Кухар. Потім 
співали усі присутні. Розпо-
чалися танці. Музики гра-
ли вальс, танго, кроков’як, 
польку, «сім сорок» та вико-
нували пісні на замовлен-
ня присутніх. Усі з азартом 
танцювали, забули про свої 
літа, згадували молодість 
свою. Було весело, цікаво, 
багато співали під баян.

Учасники клубу проя-
вили свої  таланти. Відбув-
ся маленький концерт, де 
усі, хто хотів, виступили зі 
своїми номерами. Поете-
са Олена Савінковва читала 
свої вірші, співала частуш-
ки на циганські теми. Про-
явила свій талант та голос 
Євгена Закордонець. Вона 
проспівала романси «Очи 
черные», «Очаровательные 
глазки», «Утро туманное». 
Усі присутні  були зачарова-
ні її співом, гучно опладува-
ли і вигукували «браво». Ла-
риса Токарчук прочитала 
гумореску «Підозра».

Ганна Матвієнко заспі-
вала пісню «Тум балалайка», 
а Ганна Оржехівська проде-
кламувала вірш Єсеніна про 
дружбу.

 Авторка цих рядків чи-
тала гуморески Павла Гла-
зового, та свої вірші «Оди-
ночество» «Мои тополя», «И 
вспоминаю я…», розпові-
дала смішні історії. Усі смія-
лися, опладували і були за-
доволені, завдячуючи ди-
ректору технікуму Йосипу 
Кібітлевському за сприян-
ня у проведенні нашого до-
звілля. 

Лариса НечиТоВСьКА, 
учасник клубу 

«Надвечір’я»         

– З редакційної пошти –

Про приведення тарифів на послу-
ги з водопостачання та водо

відведення для жителів м. Бар до 
економічно обґрунтованих для 

КП «Барводоканал»
Розглянувши та проа-

налізувавши фінансово-
економічну діяльність КП 
«Барводоканал» та беручи 
до уваги, що діючі на сьо-
годнішній день тарифи на 
послуги водопостачання та 
водовідведення не покри-
вають затрат, які несе КП 
«Барводоканал» із надання 
послуг, з метою забезпечен-
ня ефективного механізму 
функціонування системи 
водопостачання та водовід-
ведення в місті, покращен-
ня якості наданих послуг, 
забезпечення розрахунків 
за спожиту електроенер-
гію, на підставі ст. 28 Зако-
ну України «Про місцеве са-
моврядування в Україні», 
ст. 7, 14 і 31 Закону України 
«Про житлово-комунальні 
послуги», постанови КМУ 
від 1 червня 2011 р. № 869 
«Про забезпечення єди-
ного підходу до форму-
вання тарифів на житло-
во – комунальні послуги», 
листа № 5881/23/17-10 від 
17.09.2010р. Національної 
комісії регулювання елек-

троенергетики України, 
міська рада вирішила:

1. Затвердити тарифи за 
послуги, які надає БКВУВКГ 
«Барводоканал» у наступ-
ному порядку: 

для населення: на по-
слуги водопостачання – 
6,05 грн. (у т. ч. ПДВ) за 1 м3; 

на послуги водовідве-
дення – 5,10 грн. (у т. ч. ПДВ) 
за 1 м3, 

для комерційних спо-
живачів: на послуги водо-
постачання – 8,73грн. (у т. ч. 
ПДВ) за 1 м3, на послуги во-
довідведення – 8,17грн. (у т. 
ч. ПДВ) за 1 м3 .

2. Дане рішення опублі-
кувати у газеті «Барчани» 
та оприлюднити на офіцій-
ному сайті Барської міської 
ради.

3. Контроль за виконан-
ням рішення покласти на 
заступника міського голо-
ви з питань діяльності ви-
конавчих органів ради Зе-
ленську З.М.

Міський голова                                                                                
ДЗІСь о.І.

«Аналіз регуляторного акту до проекту рішен-
ня…» буде опубліковано в наступному номері газети.

– Добра справа –

В зв’язку з 
впровадженням 
на Вінниччині пі-
лотного проекту 
з реформування 
галузі здоров’я, 
у медичній спра-
ві почалися змі-
ни на краще. Го-
ловною метою 
проекту є поліп-
шення медич-
ного обслугову-
вання населен-
ня. Адже існую-
чий стан справ 
в галузі охорони 
здоров’я, рівень 
її функціонуван-
ня потребують 
докорінних змін, 
які й передбаче-
ні реформою. 

Як допомо-
гу, на початку 
цього тижня ра-
йонний Центр ПМСД отри-
мав 5 нових спец автомобі-
лів, які закуплені за кошти 
районного та обласного бю-
джетів. Дві з них залиши-
ли в Барі, аби сімейні лікарі 
мали чим добиратись на ви-
клики у віддалені мікрора-
йони міста, а ще 3 направи-
ли в Ялтушків, селище Бар і 
Копайгород. Це є важливим 
та потрібним кроком у по-
кращенні медичної справи. 
Адже, можливо, саме одна 
з цих машин врятує життя, 

допоможе у скрутну хвили-
ну хворому. А така база не 
обновлювалася більше де-
сяти років. В урочистостях 
вручення автомобілів взя-
ли участь: голова райдер-
жадміністрації Микола Раді-
онов, голова районної ради 
Ольга Помилуйко, головний 
лікар Барського районного 
медичного центру первин-
но медико-санітарної допо-
моги по обслуговуванню на-
селення Володимир Капіца 
та інші. 

Мар’яна МАХАН

вручали ключі 
віД авТомобілів

оголоШЕННя
Барський районний центр зайнятості - робочий ор-

ган виконавчої дирекції Фонду загальнообов'язкового 
державного соціального страхування України на випа-
док безробіття (Вінницька обл., м. Бар, Майдан Святого 
Миколая, 10А), вид діяльності - «Регулювання та сприян-
ня ефективному веденню економічної діяльності», пові-
домляє про наміри отримати дозвіл на викиди забрудню-
ючих речовин в атмосферне повітря для 1-го джерела за-
бруднення.

Термін дії дозволу - 5 років.
В адмінбудинку викидаються такі забруднюючі речо-

вини :
Метан - З* І О-4 т\рік; Оксид вуглецю - 0.024 т\рік; Ртуть 

- 3*10-8 т\рік; Діоксид вуглецю - 16.6 т\рік; Оксид діазоту - 
3*10-5 т\рік; Діоксид азоту -0.021 т\рік.

Сумарний викид, яких становить 0.045 т\рік.
Зауваження просимо надсилати у Барську міську раду 

протягом 30 днів з дати опублікування інформації в газеті 
за адресою; Вінницька обл., м. Бар,

ВУЛ. Пролетарська, 6.
Більш детальна інформація за. тел.; (04341)2-25-88, 

(04341)2-20-25; (0432)69-37-86.

Здається в оренду гаражне приміщення 60 м2 м. Бар, 
вул. Пролетарська, 39. Тел.: 0674308155

оРЕНДА

На рушничок стали:
Олена Майданюк та Станіслав Волинець,

Юлія Маринюк та Андрій Горбунов,
Наталія Шпичак та Дмитро Покиньчереда,

Тетяна Гуцол та Дацков Сергій,
Вікторія Пасуля та Михайло Крищук,

Наталія Місінкевич та Віктор Камінський,
Валентина Гелецька та Віталій Борсолюк,

Лілія Івасюк та Олександр Іськов,
Наталія Богутенко та Вадим Огороднік.

У питаннях реклами, оголошень та 
вітань, звертайтесь в редакцію газе-
ти “Барчани“ за адресою: м. Бар, вул. 

Пролетарська, 6 .


